
Zápis z VČS ZO č. 4 U Rybníka, konané 29.3.2015  

 

1. Předseda p. Fila zahájil schůzi. Počet přítomných členů je 23 z celkových 34. Schůze 
je usnášeníschopná.  

2. VČS zvolila návrhovou a mandátovou komisi – p. Kavalérová, p. Košárek a 
zapisovatelku – p. Waloschkovou. 

3. VČS bere na vědomí zprávu o činnosti ZO za rok 2014 – přednesl předseda p. Fila. 
4. VČS bere na vědomí zprávu o hospodaření ZO za rok 2014 – přednesl p. Košárek. 
5. VČS bere na vědomí pokladní zprávu za rok 2014 a návrh finančního plánu na rok 

2015 – přednesla p. Hrabovská 
6. Revizní zpráva byla zahrnuta do bodu 5.  
7. VČS dodatečně schválila revizní komisi na 5 tileté období ve složení p. Všetulová, p. 

Adamiecová, p. Moldříková. Souhlas 22 členů 1 se zdržel hlasování-schváleno. 
8. VČS schválila změnu výše účelového příspěvku. Bod č1“ 300 Kč za pozemek do 2 ar 

a nad 2 ar 1,50 Kč za každý 1m pro tento návrh hlasovalo 7 členů pro a 16 proti. 
Tento bod nebyl schválen. Bod č2“ 500 KČ jednotně za každý pozemek pro tento 
návrh hlasovalo 16 členů pro a 7 členů proti. Tento návrh byl schválen. 

9.  Dodatek k osadnímu řádu: při koupi druhého nebo dalších pozemků je povinností 
každého majitele/člen za každý tento pozemek zaplatit účelový příspěvek který je 
schválený v daném roce. Pro tento návrh hlasovalo 15 členů pro 5 členů proti 3 se 
zdrželi hlasování. Tento návrh byl schválen. 
VČS bere na vědomí nový upravený osadní řád, souhlas – 22 členů 1 se zdržel 
hlasování nový osadní řád byl schválen. Pan Místopředseda Votipka Vilém rozdal 
všem osadní řád proti podpisu.   
Počet brigádnických hodin – 2 hod./rok, při neodpracování zůstává poplatek 200,-
/hod., p. předseda apeloval na to, aby se brigáda hlavně odpracovala, ne jen 
zaplatila. 

10. Blahopřání jubilantům – p. Hrabovská, p. Jirásek, p. Polák, p. Beňovský  
11. . VČS také přijala nové členy – p. Dronski, p. Nedorostková, p. Pala. Souhlas 22 

členů 1 se zdržel hlasování noví členové byli přijati 
12. Diskuse 

- p. Backová – stížnost na padání ovoce a nepořádku z vedlejší zahrady. 
- p. Fila – upozornil na potřebnost společného kompostu 
- p. Hrabovská – zelený (bio) odpad se nesmí házet do kontejnerů na směsný odpad  
- upozornění na pálení (listí, trávy) na zahradách je to zakázáno. Slouží k tomu 
společný kompost. Taktéž ostřihané větve ze stromů pálíme na hlavním ohništi u 
parkoviště. 
- p. Pyszko – žádal o omezení rychlosti pro auta projíždějící kolem zahrádek. 
 

13. VČS souhlasí s tímto usnesením. Souhlas 22 členů, 1 člen se zdržel hlasování. 
     
 
 
Předseda                                                                            Tajemník 
Petr Fila                                                                               Pavla Miháliková 
 



 
 
 

 


